

JAPAN
日本



Tour Code:
7FJPN (G6.9)

7天DAYS 5晚NIGHTS

大阪东京 (富士山) Focus Japan

行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 东京迪士尼乐园
Tokyo Disneyland
- 📍 伏见稻荷神社
Fushimi Inari Shrine
- 📍 富士山 (第五合目)
Mount Fuji (5th Station)
- 📍 新干线子弹列车
Shinkansen
- 📍 大涌谷地狱
Owakudani



特选 **膳食**
Special Cuisine



🍽️ 日式套餐
Japanese Set Meal

🍽️ BBQ烧烤式自助餐
Japanese BBQ Buffet

🍽️ 日式涮涮锅自助餐
Shabu Shabu Steamboat Buffet



7天5晚

大阪东京 (富士山)

Tour Code: 7FJPN (G6.9)

 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199



1 吉隆坡 大阪

(机上用餐)

📍 集合于机场，乘坐班机飞往大阪。

2 大阪 京都 丰桥

(早/午/晚)

📍 大阪城公园 (外观) — 中国四大佛教名山之首，5A级景区。

📍 新干线子弹列车 (含票) — 体验乘搭速度文明的子弹列车从新大阪到京都。

📍 伏见稻荷神社 — 位于京都南面的重要神社。以其主建筑物后成千上的朱红鸟居门闻名。山径延伸进入神圣的稻荷山，山高233米。稻荷是神道教诸神中的农业之神，而狐狸被视为它的使者，因此，在稻荷神社中可以看到许多转狐狸的雕像。伏见稻荷神社具有悠久的渊源，早在794年首都迁往京都。

3 丰桥 箱根 石和

(早/午/晚)

📍 芦之湖畔 — 三千多年前因火山活动而形成的火山湖。今天，以富士山为背景的芦之湖已经成为箱根的象征。

📍 大涌谷地狱 — 喷出的袅袅的火山烟，气候晴朗时，更能包揽壮观的富士山景色。现在仍然到处喷发含有硫化氢的火山烟之大涌谷。可以观察到沸腾的火山口湖、喷着白烟的喷气孔等活跃的火山活动状况。

📍 温泉旅馆 — 入住日本式温泉旅馆，享受泡温泉之乐。

4 石和 富士山 东京

(早/午/-)

📍 富士山 (第五合目) — 是日本三神山之一、也是日本的象征，海拔3776米，2013年入国世界文化遗产。每年也吸引了许多游客前往欣赏富士山美景。我们将停留在位于富士山半山腰的休闲平台“第五合目”，从这里你能亲自目睹到富士山很多美丽的景色。(视当天的天气而定)

📍 浅草寺 (含票) — 建于7世纪的佛庙，其象征是风雷神门，上面挂着写有“雷门”两个字的大红灯笼。这里每天都有前来拜访的观光客，终年熙熙攘攘。

📍 仲见通小商品街 — 是从雷门前往浅草寺的参拜道也是日本最古老的商店街之一。道路两旁布满了百余家店铺，出售各种各样的土特产、食品和纪念品，非常热闹。

📍 新宿歌舞伎町 (途径) — 是全亚洲最著名的红灯区，这里有着数不清的餐厅、夜总会、酒馆等场所，被称为“日本第一欢乐街”。

5 东京

(早/-/-)

📍 搭乘JR前往东京迪士尼乐园

📍 东京迪士尼乐园 (含票) — 畅游一个梦想与魔法的王国和开启童年欢乐回忆的主题乐园。

6 东京 吉隆坡

(早/午/-)

📍 川越老街 — 欣赏黑色主调的传统建筑也能看到大正时期洋溢欧风浪漫建筑。这里有日式传统小吃及江户风貌小店。

📍 银座 — 东京主要的商业区，以高级购物商店闻名。这里的建筑和餐饮是日本东京中央区最具代表性的特点之一。

📍 新宿 — 汇集众多百货公司和药妆店，也是当地不夜城的歌舞伎町。这里聚集了大量的娱乐场所及餐饮店，也是日本少数的大型红灯区。

7 抵达吉隆坡

(机上用餐)

📍 抵达吉隆坡

7 DAYS 5 NIGHTS

Focus Japan



Tour Code: 7FJPN (G6.9)

 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199




1 Kuala Lumpur Osaka

(MOB)

 Assembly at airport, depart to Osaka.




2 Osaka Kyoto Toyohashi

(B/L/D)

-  **Osaka Castle (outview)** — One of Japan most famous landmarks and it played a major role in the unification of Japan during the sixteenth century of the Azuchi-Momoyama period.
-  **Shinkansen (include ticket)** — Experience bullet train from Shin Osaka to Kyoto.
-  **Fushimi Inari Shrine** — It is particularly photogenic and famous because the shrine grounds are home to thousands of Senbon Torii (thousand gates), which frame the trails that lead a 4km stretch up to Mount Inari.





3 Toyohashi Hakone Isawa

(B/L/D)

-  **Lake Ashi** — It was formed in the caldera of Mount Hakone after the volcano's eruption about 3000 years ago. Today it is the Symbol of Hakone with the famous Mt.Fuji at the background.
-  **The Charm of Owakudani** — Where smoke containing hydrogen sulphide rises here and there even now. You can observe the dynamic activity of the volcano such as boiling water cauldrons and fumarolic gas blowing up with smoke.
-  **Classic Japanese Onsen Resort** — Enjoy Hotspring.



4 Isawa MT Fuji Tokyo

(B/L/-)

-  **Mt Fuji (5th Station)** — The highest mountain in Japan at 3776m. It is one of Japan's 'Three Holy Mountains' and was declared as UNESCO World Cultural Heritage in 2013. In this tour, we will stop at the easily-accessible 5th station (subject to weather conditions)
-  **Sensoji Temple (include entrance)** — Senso-ji is an ancient Buddhist temple located in Asakusa, Tokyo, Japan. It is Tokyo's oldest temple and one of its most significant.
-  **Nakamise-dori Street** — It is also one of the oldest shopping streets in Japan. There are more than 100 stores on both sides of the road, selling a variety of local specialties, food and souvenirs.
-  **Shinjuku Kabukicho (pass by)** — Is the most famous red-light district in Asia. There are countless restaurants, night clubs and pubs places. It is called 'Rrst Japanese Fun Street'.




5 Tokyo

(B/-/-)

-  **Take JR to Tokyo Disneyland**
-  **Tokyo Disneyland (Include entrance)** — A dream of the Kingdom magic and open the joy of childhood memories theme.


6 Tokyo Kuala Lumpur

(B/L/-)

-  **Kurazukuri Street** — The traditional architecture that appreciates the black theme can also see the romantic architecture of the European period. There is a small Japanese shop with traditional Japanese snacks and Edo style.
-  **Ginza** — The biggest luxury shopping and entertainment district in Japan.
-  **Shinjuku** — A place that assembles a various type of stores and Kabukicho.

7 Arrival Kuala Lumpur

(MOB)

-  **Arrival Kuala Lumpur**



附带条约

TERMS & CONDITION

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
12. An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

出发日期 DEPARTURE DATE

价格 PRICE

联络方法 CONTACT

--	--	--